

No. 7625. CONVENTION ABOLISHING THE REQUIREMENT OF LEGALISATION FOR FOREIGN PUBLIC DOCUMENTS. OPENED FOR SIGNATURE AT THE HAGUE ON 5 OCTOBER 1961¹

N° 7625. CONVENTION SUPPRIMANT L'EXIGENCE DE LA LÉGALISATION DES ACTES PUBLICS ÉTRANGERS. OUVERTE À LA SIGNATURE À LA HAYE LE 5 OCTOBRE 1961¹

SUCCESSION

Notification received by the Government of the Netherlands on:

10 May 1976

BAHAMAS

Certified statement was registered by the Netherlands on 28 June 1976.

SUCCESSION

Notification reçue par le Gouvernement néerlandais le :

10 mai 1976

BAHAMAS

La déclaration certifiée a été enregistrée par les Pays-Bas le 28 juin 1976.

No. 7794. INTERNATIONAL CONVENTION FOR THE SAFETY OF LIFE AT SEA, 1960. SIGNED AT LONDON ON 17 JUNE 1960²

N° 7794. CONVENTION INTERNATIONALE POUR LA SAUVEGARDE DE LA VIE HUMAINE EN MER, 1960. SIGNÉE À LONDRES LE 17 JUIN 1960²

ACCEPTANCE

Instrument deposited with the Secretary-General of the Inter-Governmental Maritime Consultative Organization on:

18 May 1976

PAPUA NEW GUINEA

(With effect from 18 August 1976.)

Certified statement was registered by the Inter-Governmental Maritime Consultative Organization on 30 June 1976.

ACCEPTATION

Instrument déposé auprès du Secrétaire général de l'Organisation intergouvernementale consultative de la navigation maritime le :

18 mai 1976

PAPOUASIE-NOUVELLE-GUINÉE

(Avec effet au 18 août 1976.)

La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Organisation intergouvernementale consultative de la navigation maritime le 30 juin 1976.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 527, p. 189; for subsequent actions see references in Cumulative Indexes Nos. 8, 9 and 11, as well as annex A in volumes 813, 836, 854, 856, 862, 870, 884, 891, 894, 989 and 993.

² *Ibid.*, vol. 536, p. 27; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 7 to 11, as well as annex A in volumes 755, 822, 834, 836, 855, 892, 901, 936, 974 and 982.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 527, p. 189; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n° 8, 9 et 11, ainsi que l'annexe A des volumes 813, 836, 854, 856, 862, 870, 884, 891, 894, 989 et 993.

² *Ibid.*, vol. 536, p. 27; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n° 7 à 11, ainsi que l'annexe A des volumes 755, 822, 834, 836, 855, 892, 901, 936, 974 et 982.